

LES WEEKENDS PLUS POUR MOINS MORE-FOR-LESS WEEKENDS



RECEVEZ UN PRODUIT OPTION+ GRATUITEMENT

avec tout achat de 35 \$* ou plus
effectué ce samedi et ce dimanche.



GET AN OPTION+ PRODUCT FREE

with every purchase of \$35 or more*
this Saturday or Sunday.



**PLUS POUR MOINS
GET MORE FOR LESS**

*Un produit OPTION+ sera remis au client ayant effectué une transaction de 35 \$ ou plus (avant taxes) de produits admissibles. Cela exclut les médicaments sous la responsabilité du pharmacien, les cartes-cadeaux, les cartes prépayées, les billets de loterie, les titres de transport ainsi que les achats au comptoir postal. Limite d'une gratuité par transaction. Ne peut être jumelé à aucune autre promotion. Détails en circulaire.

*Customers will receive one free OPTION+ product for each of their transactions of \$35 or more (before taxes) of eligible products. This excludes drugs under the pharmacist's responsibility, gift cards, prepaid cards, lottery tickets, public transportation tickets and purchases at the postal counter. One free product per transaction. Cannot be combined with any other promotion. Details in the flyer.